
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Verslag van de op 28 februari 2017 gehouden Algemene Ledenvergadering van de BTG in 
Grandcafé Beijum 
 
Aanwezig 
Van Beijum: Sabine Hahnel, Ineke Bielevelt, Klaas Sybrandy, Theo Warbroek, Maarten Roelink, 
Wim Berg; Elja Talens 
Van Esserweg: Harold de Cuba, Lukas van der Velde, Gerda Arends, Dorien Bakkes, Thea Linders, 
Henriëtte Kuttschrütter, Lucas Huttinga 
Van Langszij: Monique Cadée, Adaucta Rosenboom, Baukje Holwerda, Margreet Steinhäuser, Lykele 
van der Meulen, Roy Gierman 
Van Stadhouderslaan: Marieke ten Bos, Frank Meinders, Paul van Velthoven, Marijke de Jong 
 
Een deel van de vergadering: Ronald Oostmeijer, oud zegsman en -secretaris van de BTG 
 
Afwezig met kennisgeving 
Van Beijum: Helga van Lith 
Van Esserweg: Gea Poppen, Jan Marrink, Anke-Margriet Geurts, Hauw The, Yke Radema, Ben 
Wiggers, Wypkeline Wichers Hoeth, Martin van Heeringen, Co Vet 
Van Langszij: Gineke Wayer, Kim Bergman 
Van Stadhouderslaan: Noël Swennenhuis, Barbara Janssens, Ria Haisma 
 
1 Opening en vaststelling agenda 
Om 19.45 uur opent de voorzitter (Wim Berg) de vergadering en heet de aanwezigen van harte 
welkom. Hij is verheugd dat er vijf nieuwe tuiniers de ALV bezoeken en dat de opkomst goed is. Hij 
spreekt zijn waardering uit voor de leden, die de moeite nemen zich af te zeggen voor de 
ledenvergadering. 
Wim vraagt de aanwezigen of de agenda aanvulling behoeft. Margreet Steinhäuser vraagt naar 
aanleiding daarvan of de door haar ingediende voorstellen over het eerder beschikbaar stellen van het 
ALV-conceptverslag en over wijzigingen in de data van het huishoudelijk reglement ter sprake komen. 
Wim bevestigt dat dit aan de orde zal komen. Het ALV-conceptverslag zal zodra dit in het bestuur 
besproken is eind april/mei op het forum worden geplaatst. Het voorstel tot wijzigingen van de data in 
het huishoudelijk reglement staat als punt 8 op de agenda. 
 
2 Verslag ALV 23 februari 2016 
Wim Berg vraagt de aanwezigen om per pagina op-/aanmerkingen te maken. Deze kunnen ook 
inhoudelijk van aard zijn. 
Pagina 1: Margreet Steinhäuser merkt op dat er helaas in 2016, ondanks de geplaatste 
betongaasmatten ter verdere afscherming van complex Langszij, toch weer sprake is geweest van 
diefstal. Marijke de Jong merkt op dat er op Stadhouderslaan afgelopen jaar een kruiwagen gestolen is 
en Lucas Huttinga deelt mee dat helaas ook op Esserweg sprake is geweest van diefstal o.a. van een 
elektrische fiets, van al geplaatste palen en inbraak in de 'keet', waarbij het slot werd vernield. De 
voorzitter merkt op dat de vereniging tot op zekere hoogte maatregelen faciliteert ter voorkoming van 



diefstal maar dat leden in de eerste plaats een eigen verantwoordelijk hebben in deze. Hij roept op 
geen waardevolle spullen op de tuin achter te laten. 
Pagina 2: Geen op-/aanmerkingen. 
Pagina 3: Geen op-/aanmerkingen. 
Pagina 4: Margreet Steinhäuser vraagt zich af of in de momenten dat tuiniers elkaar afgelopen jaar 
ontmoet hebben (bijvoorbeeld tijdens werkdagen) naar de redenen van het al dan niet bezoeken van de 
ALV is gevraagd. Een aantal zegslieden laat weten dat dat er om verschillende redenen niet van 
gekomen is. Op complex Beijum is dit niet besproken omdat deze locatie voor de tuiniers uit Beijum 
uiteraard prima is. Een 'thuiswedstrijd', aldus Wim Berg. Lucas Huttinga merkt op dat, gezien de 
opkomst nu, de veronderstelde lange afstand naar Beijum kennelijk een minder belangrijke rol speelt 
in de keuze om al dan niet de ALV te bezoeken. 
 
Onder dankzegging aan de secretaris wordt het verslag vastgesteld. 
 
3 Ingekomen stukken 
Desgevraagd laat de secretaris weten dat voor deze vergadering twee voorstellen zijn ingekomen over 
het eerder beschikbaar komen van het ALV-conceptverslag en over wijzigingen in de data van het 
huishoudelijk reglement (zie ook agendapunt 1 en 8). 
 
4 Nieuws uit de complexen 
 
Beijum 
Maarten Roelink kijkt terug op een goed en voortvarend en vruchtbaar (ook mede dankzij de altijd 
beschikbare paardenmest) tuinjaar. Citaat: 'het fanatisme is stijgende'. Enige wisseling van tuiniers 
heeft plaatsgehad. Een werkgroep houdt zich bezig met de gemeenschappelijke fruitbomen. Het 
onderhoud op het complex wordt gedaan via een aantal werkdagen. Afgelopen jaar is een onderkomen 
gebouwd, 'De Robin Hood' (zie website voor meer informatie). Deze staat nabij de 
vuurplaats/gezamenlijke ruimte alwaar recentelijk nog weer een gezellig samenzijn gehouden is.  
 
Langszij 
Margreet Steinhäuser vertelt dat de werkgroep goed draait en dat deze enkele keren voor overleg 
bijeen zijn gekomen en dat er tweemaal een tuinenschouw is uitgevoerd. Deze tuinenschouw omlijst 
met hapjes en drankjes is bedoeld om een ieder qua onderhoud bij de les te houden en waar nodig op 
nalatigheid aan te spreken. Daarnaast zijn er ook werkdagen geweest waarin onder meer extra 
betongaasmatten aan de linkerzijde van de linkerhaag zijn aangebracht, doorgemaaid prikkeldraad is 
hersteld, onkruid/bramen uit de hagen is verwijderd en het pad op een aantal plekken is herstraat. 
Roy Gierman vult aan dat op dit moment een persoon op de wachtlijst staat. 
 
Stadhouderslaan 
Marijke de Jong vertelt dat het wat een 'rommelig' jaar is geweest vanwege veel veranderingen en 
opzeggingen. Desondanks is er wel goed gewerkt op de tuinen. Er staan enkele personen op de 
wachtlijst. Een hele grote wilg en een wilde pruimenboom zijn het afgelopen jaar gekapt. Het 
bouwvallig schuurtje is vervangen. In maart wordt de jaarlijkse voorjaarsvergadering gehouden. Dit is 
een gezellige bijeenkomst waarbij de tuiniers op ongedwongen wijze kennismaken met elkaar. In de 
zomer volgt een haagknipdag. In tegenstelling tot andere jaren is het in 2017 de bedoeling om de haag 
door de gemeente te laten knippen. De traditionele lunch met de tuiniers blijft echter wel behouden. 
 
Esserweg 
Lucas Huttinga meldt dat er vanuit de actieve groep tuiniers die er al was, het afgelopen jaar een 
werkgroep is gevormd voor het dagelijks reilen en zeilen. Ale tuinen zijn bezet en er is een lange 
wachtlijst. Dorien Bakkes en Henriëtte Kuttschrütter, leden van de werkgroep melden dat zowel de 
actieve groep als de werkgroep een aantal keren bijeen is geweest. Laatstelijk op de tuin in januari om 
bij een vuurtje op de nieuw gecreëerde gezamenlijke plek het nieuwe tuinjaar met een hapje en drankje 
in te luiden. 
 



De voorzitter merkt op dat het goed en verheugend is dat ieder complex nu een actieve werkgroep 
heeft. 
 
5 Verslag kascommissie 2016 
Namens de kascommissie (Margreet Steinhäuser en Klaas Sybrandy) doet Klaas verslag van de 
controle der financiën ten huize van de penningmeester en verklaart deze in de beste orde te hebben 
bevonden. Hij spreekt zijn waardering uit voor de werkzaamheden van de penningmeester en diens 
heldere uitleg van het gevoerde financiële beleid. De vergadering verleent de penningmeester onder 
applaus decharge en de voorzitter bedankt de kascommissie voor haar inzet. 
 
6 Jaarverslag 2016 van de penningmeester 
Middels een PowerPointpresentatie neemt de penningmeester met de vergadering het jaarverslag en 
balans 2016 door. Na vragen en opmerkingen, die alle door de penningmeester tot volle tevredenheid 
worden beantwoord, keurt de vergadering het jaarverslag 2016 goed en gaat ze akkoord met het 
bestuursvoorstel om het batig saldo naar evenredigheid te bestemmen voor de "eigen middelen" van de 
complexen. 
 
7 Ontwerpbegroting 2017 en toelichting daarop door de penningmeester 
Eveneens wordt door de penningmeester de ontwerpbegroting 2017 met een PowerPointpresentatie 
toegelicht. In de voorliggende begroting is reeds verwerkt het bestuursvoorstel om elk jaar de 
contributie met 2% te verhogen. De vergadering kan zich in de voorgestelde verhoging vinden en 
keurt vervolgens de ontwerpbegroting voor het jaar 2017 ongewijzigd goed. Omdat het vrije vermogen 
momenteel niet erg rendeert doet Frank Meinders het voorstel een deel in "groene projecten" te 
investeren. Lucas Huttinga ontraadt de vergadering dit met klem omdat in het verleden de afspraak is 
gemaakt het vrije vermogen als buffer aan te houden om tegenvallers (leegstand, claims of anderszins) 
op te kunnen vangen en om de ontwikkeling van een nieuw complex te kunnen financieren. 
 
De voorzitter bedankt de penningmeester onder applaus voor de heldere nadere toelichting. 
 
8 Voorstel aanpassing Huishoudelijk Reglement (HR) 
De voorzitter deelt mee dat het bestuur de door Margreet Steinhäuser ingediende voorstellen inzake 
het HR wil overnemen en stelt ter formalisering van de gegroeide praktijk een aantal wijzigingen aan 
de ALV voor: 
- tuinjaar, kalenderjaar en boekjaar betreffen voortaan dezelfde periode van 1 januari t/m 31 

december. In de praktijk hanteren we het boekjaar al over deze periode (in plaats van 1/11-31/10). 
- de ALV wordt gehouden in februari (volgens HR vindt deze plaats in oktober) 
- alle data/maanden in de artikelen die hierop betrekking hebben worden in die zin aangepast. 
 De situatie wordt dan als volgt en is geheel in overeenstemming met de praktijk: 
- contributieseizoen (en boekjaar en tevens verenigingsjaar lopen van 1/1-31-12 
-  de ALV vindt plaats in februari 
- in verband met eventuele contributieverhoging (naar aanleiding van besluitvorming financieel 

verslag en begroting door de ALV) wordt de contributienota zo spoedig mogelijk na de ALV 
verstuurd  

- deze nota moet uiterlijk per 1 mei door de leden voldaan zijn  
- de kascommissie doet zoals nu ook het geval is haar werk eind januari/begin februari, zodra de 

penningmeester het exploitatieoverzicht en conceptbegroting gereed heeft. 
 
Ter invulling van het bovenstaande worden de navolgende wijzigingen voorgesteld: 
 
Huidig 
artikel 3.2 Het boekjaar loopt van 1 november tot 1 november van het daaropvolgende jaar. 
Voorstel 
artikel 3.2 Het boekjaar loopt van 1 januari tot 1 januari van het daaropvolgende jaar. 
 
Huidig 



artikel 6.1 De Algemene Ledenvergaderingen worden ten minste eenmaal per jaar gehouden en wel 
in ieder geval in de maand oktober van elk boekjaar. 

Voorstel 
artikel 6.1 De Algemene Ledenvergaderingen worden ten minste eenmaal per jaar gehouden en wel 

in ieder geval in de maand februari van elk boekjaar. 
 
Huidig 
artikel 7.1 Ieder lid dient vóór 1 december van elk boekjaar te voldoen aan zijn (o.a. uit de artikelen 

3.1 t/m 3.3 en 4.26 voortvloeiende) financiële verplichtingen. 
Voorstel 
artikel 7.1 Ieder lid dient vóór 1 april van elk boekjaar te voldoen aan zijn (o.a. uit de artikelen 3.1 

t/m 3.3 en 4.26 voortvloeiende) financiële verplichtingen. 
 
Huidig 
artikel 7.2 Een lid dat op 1 maart niet aan die verplichtingen heeft voldaan, ontvangt een aanmaning, 

welke binnen 30 dagen dient te worden betaald. 
Voorstel 
artikel 7.2 Een lid dat op 1 mei niet aan die verplichtingen heeft voldaan, ontvangt een aanmaning, 

welke binnen 30 dagen dient te worden betaald. 
 
Huidig 
artikel 7.3 Is op 1 mei daaropvolgend van dat lid nog geen betaling ontvangen, dan verliest dit lid 

automatisch zijn lidmaatschap van de vereniging en alle aan dit lidmaatschap verbonden 
rechten. 

Voorstel 
artikel 7.3 Is op 1 juni daaropvolgend van dat lid nog geen betaling ontvangen, dan verliest dit lid 

automatisch zijn lidmaatschap van de vereniging en alle aan dit lidmaatschap verbonden 
rechten. 

 
Huidig 
artikel 8.3 De huur van een perceel wordt betaald voor de periode van 1 november tot 1 november 

van het daaropvolgende jaar. 
Voorstel 
artikel 8.3 De huur van een perceel wordt betaald voor de periode van 1 januari tot 1 januari van het 

daaropvolgende jaar. 
 
Huidig 
artikel 8.5 Opzegging van de huur door een lid dient schriftelijk vóór 1 november aan het 

sekretariaat te geschieden. 
Voorstel 
artikel 8.5 Opzegging van de huur door een lid dient schriftelijk vóór 1 december aan het 

sekretariaat te geschieden. 
 
Huidig 
artikel 8.6 Voor een aldus uitgetreden lid geldt vanaf 1 december het gestelde in artikel 7.4 
Voorstel 
artikel 8.6 Voor een aldus uitgetreden lid geldt vanaf 1 januari het gestelde in artikel 7.4 
 
Huidig 
artikel 9.7 Dit reglement treedt in werking op 1-4-1983. 
 Het eerstvolgende boekjaar begint dus op 1-11-1983. 
Voorstel 
artikel 9.7 Dit reglement treedt in werking op 28-2-2017. 
 Het eerstvolgende boekjaar begint dus op 1-1-2018. 
 



De aanwezigen stemmen ermee in om de desbetreffende artikelen conform het voorstel in het HR aan 
te passen. 
 
9 Bestuurssamenstelling 2016/2017 en verkiezing nieuwe bestuursleden 
Het afgelopen tuinseizoen is Ronald Oostmeijer om hem moverende redenen gestopt als zegsman 
Beijum. Gelukkig bleek Maarten Roelink bereid zijn werk over te nemen. Het bestuur stelt voor 
Maarten als zegsman Beijum en Lykele van der Meulen voor een nieuwe periode als penningmeester 
te benoemen. De vergadering stemt met beide voorstellen van harte in.  
 
Als blijk van waardering voor de werkzaamheden die Ronald Oostmeijer voor de BTG heeft 
uitgevoerd, wordt hem onder dankzegging door de voorzitter een (bio)-attentie overhandigd. 
 
10 Verkiezing kascommissie 2017 
De voorzitter vraagt de aanwezigen wie kascommissielid wil worden ter opvolging van Klaas 
Sybrandy en/of Margreet Steinhäuser. Omdat zich geen andere kandidaten melden en Margreet en 
Klaas desgevraagd laten weten wel lid van de kascommissie te willen blijven, worden beiden 
herbenoemd. Margreet nu dan voor het vijfde jaar en Klaas voor het vierde jaar. 
 
11 Viering 40-jarig bestaan 
Omdat de BTG dit jaar 40 jaar bestaat heeft het bestuur het idee opgevat om dit te vieren met een 
rondgang, op de fiets, langs onze tuincomplexen. Hierbij worden dan op de complexen rondleidingen 
gegeven en mogelijk workshops georganiseerd en zal er door de dag heen voldoende tijd zijn om met 
elkaar in contact te komen onder het genot van hapjes en drankjes. De dag wordt op complex Beijum 
feestelijk afgesloten met een (vegetarische/biologische) BBQ met onder meer uit de tuinen bereide 
producten. Wim vraagt de aanwezigen wat van dit idee gevonden wordt en of er wellicht andere 
ideeën zijn. Enkele andere ideeën passeren de revue maar de conclusie wordt getrokken dat het 
bestuursvoorstel prima is. Wellicht is het nog een idee om hierbij een competitie-element in te 
brengen, een plantjes/stekken/zadenruil- en weggeefmoment op te nemen of iemand te vragen die kan 
vertellen hoe appelwijn/-cider wordt gemaakt. De organisatie van de dag wordt door het bestuur ter 
hand genomen, waarbij ter invulling hiervan afvaardigingen van de complexen geworven zullen 
worden. Het streven is om de dag op 9 of 16 september 2017 te laten plaatsvinden. 
 
12 Rondvraag 
 
Sabine Hahnel wijst de aanwezigen op Biotoop de Hortus alwaar een pluktuin aanwezig is 
(zelfoogsttuin 'Het Proefveld') waarvan je lid kunt worden en dan voor een bepaald bedrag kunt 
oogsten. Meer info: http://zelfoogsttuin.nl/ 
Klaas Sybrandy wijst op groentebuur.nl. Noot secretaris: bij de uitwerking van dit verslag blijkt dat 
deze website/dit initiatief niet meer bestaat. Wel werd De Streekboer gevonden, voorwaar ook een 
mooi initiatief! https://destreekboer.nl/groningen/ 
 
 
Wim Berg sluit om 21.45 uur de vergadering waarna onder het genot van een hapje en een drankje 
door de secretaris, tevens moderator van het forum, via een iPad op een groot scherm ons nieuwe 
forum wordt gepresenteerd. Een behoorlijk aantal leden heeft zich hierop inmiddels aangemeld. De 
aanwezigen zijn enthousiast over de geboden mogelijkheden. 

http://zelfoogsttuin.nl/
https://destreekboer.nl/groningen/

